
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr 8 

8 Posiedzenie w dniu 27 kwietnia 2020  

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków komisji. 

Obecni: Ernest Drazik, Adrian Juraszek, Elżbieta Kozłowska. 

1. Rozpatrzenie petycji. 

Komisja zapoznała się z treścią petycji.  

Przewodniczący Ernest Drazik przytoczył fragment ustawy „o rozwoju usług sieci 

telekomunikacyjnych” z której wynika, że Gmina nie może zablokować rozwoju nowych 

technologii. Dyskutowano nad rozwiązaniami zastosowanymi w innych gminach. Gmina nie 

może zabronić ani wstrzymać inwestycji prowadzonej na terenie należącym do inwestora. 

Zdaniem Komisji należy zbadać, jakie są możliwości prawne zrealizowania petycji w części, 

dotyczącej rozwoju sieci 5G do czasu przeprowadzenia badań w zakresie oddziaływania za 

zdrowie ludzi i zwierząt. Komisja zgadza się z zapisem dotyczącym zakazu używania 

telefonów komórkowych w szkołach. 

Ustalono, że temat zostanie kontynuowany po otrzymaniu wyjaśnień. 
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